
                HO's BENEVOLENCE ASSOCIATION    

         #37068 Cedar Cottage PO of British Columbia– London Drugs    

                   5639 Victoria Drive,     

                Vancouver, BC V5P 3W2     

                              

                                                  2026 年度何氏宗親會奬學金申請表   

  名額： 兩名            金額： 每名一仟元    申請資格：    

 (1)  2025 年 BC 省中學畢業的華裔學生（無須為本會員）                                           

(2)  12 年級成績最少为 B+, 於 2025 年 9 月入讀大學（包括入大學通知信）  

  評審原則：  (1) 12 年級及省考成績副本       (2) 課外活動的參與項目及社區義工服務證明  

                         (3) 其他獎學金證明                           (4) 300 字以下短文,簡述為何你應得此奬學金  

  請於 2025 年 12 月 31 日前 (郵戳為准), 將上列四項, 一張近照, 連同本表格寄到：   

The Ho’s Benevolence Association of BC  
#37068 Cedar Cottage PO – London Drugs   

5639 Victoria Drive, Vancouver, BC V5P 3W2  

Or email to: hosmail@hosbc1994.com 

 

本會的『奬學金遴選委員會』擁有最終決定權。獲奬者將於 2026 年 2 月 1 日前得到通知。交來本會

的資料，全歸本會存檔之用，恕不退還。  

獲獎者收款後，其姓名與照片將發佈在我們加拿大 BC 省何氏宗親會網站的『獎學金』檔案內;  

hosbc1994.com 以供日後查考. (獲獎者同意加入何氏宗親會的獎學金同學會)   

  

        Full name Chinese____________________ English_______________________   

        Address _________________________________________________________   

        Email _______________________________ Phone ______________________   

        Father’s name (Chinese) _____________________ English ________________   

        Mother’s name (Chinese) _____________________ English ________________            

        University ________________________________________________________   

        Field of study: _____________________________________________________   

   

        Date ________________ Signature of applicant __________________________   

mailto:hosmail@hosbc1994.com


  

 

HO's BENEVOLENCE ASSOCIATION   

of British Columbia   

 #37068 Cedar Cottage PO – London Drugs     
                  5639 Victoria Drive, 2                     
               Vancouver, BC  V5P 3W2  

                                   Scholarship application to  

the Ho’s Benevolence Association of BC   

                                                              (2026）  

      Two scholarships of $1000 each will be awarded to outstanding students in BC secondary         

     school system (membership in the association not necessary).   

    The applicants must have a minimum academic standing of B+ average.    

    Eligibilities:   1. BC resident of Chinese origin, and a 2025 high school graduate.  

                           2. Attending a university in September 2025 (include the acceptance letter)  

    Criteria:       1. Copies of grade 12 transcript and provincial exam marks.   

2. Extracurricular activities and Volunteering with proof.  

3. Other awards and scholarships with proof.  

4. A short essay, under 300 words, to show why you deserve the award.  

    Before Dec 31st, 2025 (by postal mark), please submit the above 4 items, and a recent photo,         

   along with this application to:   

The Ho’s Benevolence Association of BC  

           #37068 Cedar Cottage PO – London Drugs  

            5639 Victoria Drive, Vancouver, BC V5P 3W2  

Or email to: hosmail@hosbc1994.com 

The decisions made by the selection committee are final, and there will be no appeal.  Winners will 

be notified by February 1, 2026.  All submitted materials will become properties of the association. 

The recipient’s name and photo will be posted on our Ho’s Benevolence of BC website, 
www.hosbc1994.com; and the recipient will join and promote the Alumni Network for the Ho’s 
Scholarship winners.  

  

  

mailto:hosmail@hosbc1994.com

